



最后通告

2022 年 12 月 20 日

致: 全体学生家长

2023年正月份留位费通告

谨此通知, 请还未缴交留位费的学生, 必须在 **2022年12月28日(星期三)**前缴清2023年正月份学费作为留位费, 否则校方将视学生为2023年新注册的学生, 且需额外付费。

本校银行户口: United Overseas Bank (UOB)

户头名字: **Penang Han Chiang Associated Chinese Schools Association,**

户口号码: 100080 _____ (_ 表示学生学号)。

请将转账的单据电邮至 schoolfees@hchs.edu.my 并注明学生姓名及学号。

特此函告, 敬请垂注。

FINAL REMINDER

20th December 2022

Dear Parents/Guardians,

Notice of Year 2023 January School Fee

Please be informed that the Reservation Fee year 2023 is due, for those students who haven't pay the fee, please settle **before 28th December 2022 (Wednesday)**. Failure to do so, extra charges will be imposed for the new academic year of 2023.

Bank : United Overseas Bank (UOB)

Payable to : **Penang Han Chiang Associated Chinese Schools Association**

Bank account number : 100080 _____ (_ refers to the student's number).

Please email the transaction slip to schoolfees@hchs.edu.my once payment made together with student's name and student number on the email subject.

Thank you.

